
Betreft:     Notulen Extra Algemene Leden Vergadering  

Datum:     maandag 20 februari 2017 

Aanvang:  20.00 uur 

Locatie:     Kantine Voetbal Vereniging Beesd 

 

Opening. 

Voorzitter Max Kroeze heet iedereen welkom en geeft uitleg over de agenda voor deze extra 

algemene ledenvergadering.  

Voor de pauze worden de volgende agendapunten besproken: 

-          wijzigen statuten 

-          voordracht ereleden 

-          renovatie veld 2 naar hoofdveld 

-          aanleg kunstgrasveld 

  

Na de pauze is er gelegenheid voor de leden voor het stellen van vragen en te stemmen. 

   

Wijzigen statuten 

De huidige statuten zijn gedateerd (1979) en aan de hand van een voorbeeld model van de 

KNVB zijn er nieuwe statuten gemaakt. In opdracht van de notaris zullen de leden over deze 

statuten moeten stemmen. De statuten hebben al geruime tijd op de site gestaan.  

  

Voordracht ereleden 

Evert van Zelst en Rinus Zuurmond worden door het bestuur voorgedragen voor het 

erelidmaatschap vanwege hun bijzondere staat van dienst. 

  

Renovatie veld 2 naar hoofdveld 

Kosten renovatie veld 2 naar hoofdveld komen uit subsidiepot gemeente.  De vereniging doet 

voor een deel eigen werkzaamheden als tegenprestatie aan gemeente vanwege hogere kosten 

dan budget subsidiepot. 

  

Aanleg kunstgrasveld 

·       Verloop procedure Gemeente / 4 verenigingen 

·       Infill rubber of alternatief 

·       Eigen bijdrage 25 % 

·       28 februari 2017 aanbesteding werkzaamheden. Na aanbesteding wordt het bedrag van 

        aanleg en eigen bijdrage bekend 

·       Uitslag aanbesteding 1e week april 

·       Zelfwerkzaamheid voor verlaging eigen bijdrage. 

·       Voordelen / nadelen, langer trainen en spelen bij slecht weer, maatschappelijk factor, 

         hogere kosten per jaar. 

·       Huidige financiële stand eigen bijdrage is ca. € 113.500 

·       Financieringsmogelijkheden worden onderzocht 

·       Reservering per jaar voor vervanging kunstgras bedraagt € 4.600 

·       Aanleg LED verlichting (De vereniging heeft subsidie ontvangen voor de aanleg van 

        LED verlichting). De energiekosten hiermee gaan aanzienlijk omlaag  

  

Na de pauze is er gelegenheid voor de leden voor het stellen van vragen en te stemmen. 

 

Pauze 

 



In de pauze heeft een telling plaatsgevonden aan de hand van de presentielijst. Er zijn 101 

leden aanwezig.  

Omdat dit niet het vereiste 2/3 deel van de leden is kan er die avond niet bindend gestemd 

worden over wijziging statuten en aanleg kunstgrasveld. 

Er zal zoals de statuten voorschrijven een 2de ALV volgen op maandag 20 maart a.s. en daar 

zal ongeacht het aantal aanwezige leden wel bindend gestemd worden.  

Max dankte de aanwezigen voor hun grote opkomst en geeft aan dat het van belang is dat 

men ook op de volgende ALV op 20 maart aanwezig is om daadwerkelijk hun stem uit te 

kunnen brengen. 

  

Max vraagt de aanwezigen of er bezwaar is tegen de statutenwijziging. De leden gaan 

unaniem akkoord. In de 2de ALV zal er dus wederom over de statuten gestemd worden. 

Nb. Een belangrijk verschil tussen de huidige en de nieuwe statuten is het stemrecht. In de 

huidige statuten is dit 16 jaar 1 stem, 17 jaar 2 stemmen, vanaf 18 jaar 3 stemmen. In de 

nieuwe statuten is het stemrecht vanaf 18 jaar anders ouders / verzorgers. 

  

Er zijn geen bezwaren tegen de voordracht voor het erelidmaatschap voor Evert van Zelst en 

Rinus Zuurmond door het bestuur vanwege hun bijzondere staat van dienst. In de volgende 

ALV zullen Evert en Rinus tot ereleden worden benoemd. 

  

Max geeft de aanwezigen gelegenheid tot het stellen van vragen omtrent de aanleg van een 

kunstgrasveld. Vanuit de leden komen vragen als: 

  

Wat gebeurd er als over 2 jaar het SBR rubbergranulaat alsnog wordt afgekeurd voor de 

gezondheid? Max: dan is de gemeente verantwoordelijk voor vervanging van het infill. 

  

Hoe is de afschrijvingstermijn van het kunstgrasveld? 

Max: Voor de ondergrond geldt een afschrijvingstermijn van 40 jaar. Voor de toplaag geldt 

een afschrijvingstermijn van 12 jaar en zal bij voldoende technische staat dit per jaar verlengd 

worden. 

  

Is de keuze voor een kunstgrasveld wel verantwoord t.o.v. een eventuele vervanging 

accommodatie. Max: Dat is een heel moeilijke afweging. Ook in het bestuur is hier 

verdeeldheid over. Moeten we gaan voor die eenmalige kans voor het realiseren van een 

kunstgrasveld of krijgt de renovatie/nieuwbouw van de accommodatie de voorkeur? Hierin 

zullen de leden uiteindelijk beslissen. Feit is wel dat deze kans vanuit de gemeente éénmalig 

is. Na de fusie komen er ca. 26 verenigingen, waarvan 14 voetbalverenigingen, in één 

gemeente samen. 

  

Wat is het kosten plaatje voor onderhoud accommodatie voor de komende jaren? 

Het bestuur werkt enkele financiële modellen uit zodat de leden een weloverwogen keuze 

kunnen maken.  

 

Hoe ziet het investeringsplaatje eruit? 

Max geeft aan dat in de volgende extra ALV er een specificatie zal volgen over de te 

verwachten toekomstige inkomsten en uitgaven. Ook zal meer duidelijk zijn hoe e.e.a. kan 

worden gefinancierd. 

  

Gaan de 4 verenigingen nog wel gezamenlijk op in hun aanvraag kunstgras naar de 

gemeente? 



Max geeft aan dat GVV een financiële uitdaging heeft, MVV’58 heeft geen problemen en 

gaat voor de aanleg van een kunstgrasveld. Na een periode van gezamenlijk overleg en 

enkele gebeurtenissen hebben Cees Brouwer en Max besloten om enkel voor de belangen van 

VVB op te komen richting de gemeente Geldermalsen. 

 

Aankoop van de grond onder de accommodatie? 

Hiernaar loopt onderzoek omdat dit bij een lening bij bank een veel lagere rente op kan 

leveren. 

  

Wordt de aanbesteding ook getoetst met andere verenigingen 

Max: De gemeente is verantwoordelijk voor de aanbesteding en er hebben concurrerende 

onderzoeken plaatsgevonden. 

  

In de eerste week van april zijn de bedragen van de aanbesteding bekend. Wat is de verdere 

tijdspad? Max: 8 mei start de renovatie van veld 2 (dit staat los van de aanleg kunstgras).   

6 juni start de aanleg van het kunstgrasveld (deze aanleg duurt ca. 6 weken). Planning 

opgegeven door de gemeente Geldermalsen, onder voorbehoud. 

  

Als het kunstgras niet doorgaat, gaat dan de renovatie van veld 2 wel door 

Max: ja, de renovatie staat los van de aanleg van een kunstgrasveld. 

  

Hoe staat de penningmeester tegenover de aanleg van een kunstgrasveld 

Jan Kroeze: Staat er positief tegenover als we de juiste financieringsvorm vinden na de 

aanbesteding. 

  

Hierna dankt Max de leden voor hun aanwezigheid en biedt hen namens de vereniging een 

drankje aan. 

 


